

INSTRUCTIONS

RAN_{G2}



English

RAN03 G2- RAN06 G2

To For achieve optimum performance of the RAN LED Lamp, follow the instructions provided below:

1. VERIFY THE CONTENTS OF THE PACKING:

- Led lamp 12v (Model 3w) - 24V (Model 6w)
- Power 12 - 24v
- Instructions

2. GENERAL CHARACTERISTICS:

This lamp has been designed to be used in fresh water and marine water. It is a Class III electric apparatus with very low safety voltage (12 - 24 V with alternating current). The lamp is class 116,
Nevertheless, this ramp is not waterproof and must not be in direct contact with water.

3. INSTALLATION :

Fix the lamp on one of the aquarium's glass with the small plastic screw. Direct the lamp in order to acquire a uniform illumination. Connect then the device to the power mains supply.

Important! Never place the RAN ramp inside an CLOSED lighting gallery. Indeed , condensation present on gallery can deteriorate the RAN very quickly

4. MAINTENANCE :

This lamp does not require any type of maintenance work. If you notice that the lamp is not working properly, please contact our customer attention service.
THIS PRODUCT DOES NOT CONTAIN ANY ELEMENTS THAT CAN BE HANDLED, DISMANTLED OR REPLACED BY THE USER. IT IS FORBIDDEN TO ACCESS INSIDE THE PRODUCT, OTHERWISE THE GUARANTEE OF THE PRODUCT WILL BECOME INVALID.

5. SAFETY WARNINGS :

- Avoid making contact with the electric voltage.
- Comply with the current standards regarding accident prevention.
- All maintenance operations should be performed with the lamp disconnected from the Mains.
- Do not handle with wet feet.
- The manufacturer is not responsible in any circumstances for assembly, installation or start-up of any electric components which have been inserted or handled at locations other than its own premises

6. GARANTY :

1. This led lamp is **guaranteed 2 years** by AQUAVIE against structural defect of component and hand of work of manufacture.
2. If the product was subjected to damage during a normal use it will be repaired without expenses. The repair under guarantee agrees against provisioning of a definite proof of purchase (garanty card or cash ticket) notably including the date of the acquisition and provided that the request of intervention takes place during the period of guarantee.

Not guaranteed risks:

- Ramp oxidized by repeated splash .
- Ramp oxidized by installing lights in closed gallery.
- Ramp placed in a wet environment (fish farming, aquarium displays , etc .

The benefit of guarantee is granted only on production of a proof of regulation purchase establishing the date and the coordinates of the dealer.

NOTICE D'UTILISATION

RAN_{G2}



Français

RAN03 G2- RAN -06 G2

Pour optimiser le rendement des rampes RAN, il est recommandé de bien suivre les instructions qui vous sont données ci-dessous :

1. BIEN VÉRIFIER LE CONTENU DE L'EMBALLAGE :

- Rampe à leds 12 (Modèle 3w) - 24V (Modèle 6w)
- Alimentation 12 - 24 v
- Manuel d'installation et d'entretien

2. CARACTÉRISTIQUES GÉNÉRALES :

Cette rampe a été conçue pour être utilisée en eau douce ou en eau de mer. Il s'agit d'un appareil électrique de classe III avec une tension de sécurité très basse (12 - 24 V). Selon la norme EN 50065, il s'agit d'une lampe classe 116.
Néanmoins, cette rampe n'est pas étanche et ne doit pas être en contact direct avec l'eau.

3. INSTALLATION :

Fixez, avec la petite vis plastique, la lampe sur une des parois de l'aquarium. Orientez la lampe de façon à obtenir un éclairage uniforme. Branchez ensuite l'alimentation au secteur. Branchez le jack male de l'alimentation 24 v au jack femelle de la rampe. Branchez ensuite l'alimentation au secteur.

Important ! Ne jamais placer la rampe RAL à l'intérieur d'une galerie d'éclairage FERMÉE. En effet, la condensation présente à l'intérieur de la galerie peut détériorer la rampe en très rapidement.

4. ENTRETIEN :

Cette rampe ne requiert aucune sorte d'entretien ; si vous observez que la rampe ne fonctionne pas correctement, veuillez prendre contact avec notre Service Client.

LE PRODUIT NE CONTIENT PAS D'ÉLÉMENTS MANIPULABLES, DÉMONTABLES OU REMPLAÇABLES PAR L'UTILISATEUR ; IL EST INTERDIT D'ACCÉDER À L'INTÉRIEUR DU PRODUIT, SOUS PEINE D'EN PERDRE LA GARANTIE.

5. AVERTISSEMENTS CONCERNANT LA SÉCURITÉ :

- Il faut éviter tout contact avec la tension électrique.
- Il faut respecter les normes de prévention des accidents en vigueur.
- Il faut débrancher la rampe du réseau pour effectuer toute opération d'entretien.
- Ne pas le manipuler avec les pieds mouillés.
- Le fabricant n'est aucunement responsable du montage, de l'installation ou de la mise en marche suite à toute manipulation ou rajout de composants électriques qui ne se seraient pas produits chez lui.

6. GARANTIE:

1. Cette rampe à leds est **garantie 2 ans** par AQUAVIE contre un défaut de fabrication pièces et main d'oeuvre.
2. Si le produit a subi des dommages lors d'une utilisation normale il sera réparé sans frais. Le dépannage sous garantie s'entend contre fourniture d'une preuve d'achat formelle (carte de garantie ou ticket d'achat) comportant notamment la date de l'acquisition et sous réserve que la demande d'intervention ait lieu durant la période de garantie.

Risques non couverts par la garantie:

- Rampe oxydée par des projections d'eau répétées.
- Rampe oxydée par la pose en galerie d'éclairage fermée.
- Rampe placée dans un environnement très humide (pisciculture, batterie, etc...)

Le bénéfice de la garantie n'est accordé que sur présentation d'une preuve d'achat réglementaire établissant la date et les coordonnées du vendeur.